
Protokoll föreningsstämma Föreningen Folkets Hus i 
Hällekis u.p.a, 769000-0364 
Datum: 2025-05-28  

Punkt Info/beslut Klart/ansv: 
1. Val av ordförande för stämman 

Ove Ringsby, valdes till ordförande.  
 
Beslut 

 

2. Mötesordförandes val av mötessekreterare. 
Emma Andersson valdes till mötets sekreterare. 

 
Beslut 

 
 

3. Val av en eller två personer att jämte ordföranden justera 
protokollet.  
Anders Sahlström valdes till justerare 

 
 
Beslut 

 

4. Fastställande av röstlängd. 
Alla hade skrivit upp sig på närvarolistan.  
Röstlängden fastställdes, bilaga 1. 

 
 
Beslut 

 

5. Fråga om kallelse skett i behörig ordning 
Annons gick ut i NLT och Götene tidning den 7/5, anslag sattes 
upp vid Coop. Avisering på hemsidan, Facebook och Instagram. 
Bilaga 2.  
 
Kallelse ansågs ha skett i enlighet med stadgarna. 

 
 
 
 
 
Info 

 

6. Fastställande av dagordningen.  
Dagordningen godkändes. Bilaga 3. 

 
Beslut 

 

7. Styrelsens årsredovisning och revisionsberättelsen. 
Redovisades och lades till protokollet, se bilaga 4, 5 och 6.  

 
Info 

 

8. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning samt 
om hur vinsten eller förlusten enligt den fastställda 
balansräkningen ska disponeras.  
Revisorerna föreslår att förlusten går in i nästa års 
balansräkning.  
 
Beslut: Enligt revisorernas förslag. 

 
 
 
 
 
 
Beslut 

 

9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter.  
Ansvarsfrihet ges till styrelsens medlemmar.  

 
Beslut 

 

10. Bestämmande av arvoden till styrelseledamöterna och 
revisorerna.  
Inget arvode ska utgå detta år, styrelseledamöterna arbetar 
ideellt. Däremot får de möjlighet att hyra Folkets Hus till 
reducerat pris som beslutats vid tidigare årsstämma.  

 
 
Beslut 

 
 
 
 

11. Fastställande av medlemsavgift för kommande 
verksamhetsår.  
Stämman diskuterade medlemsavgift och svårigheterna med 
detta i och med att detta är en ekonomisk förening och alla 
medlemmar äger en andel.  
 
Patreon lyftes som alternativ för att få in frivilliga bidrag till 
föreningen. 

 
 
 
Info 
 
 
Info 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Det diskuterades också att ha en frivillig medlemsavgift och att 
de som betalar denna får fördelar som exempelvis avdrag på 
biljettpriset vid evenemang.  
 
Stämman lyfte svårigheten att få aktiva medlemmar och att 
någon form av frivillig medlemsavgift kunde öka engagemanget. 
Vi beslutade att lyfta på hemsidan och sociala medier vad 
Folkets Hus betyder för bygden och att det behövs aktiva 
medlemmar för att hålla föreningen levande. 
 
Styrelsen fick i uppdrag att titta på former för medlemsavgift, då 
troligtvis någon form av frivillig avgift. Styrelsen ska inkomma 
med förslag inför nästa årsstämma så att medlemmarna får ta 
ställning till förslaget.  

Info 
 
 
 
 
 
 
Beslut 
 
 
 
 
Beslut 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Års-
stämma 
2026 

12. Beslut om antalet styrelseledamöter och 
styrelsesuppleanter som ska väljas.  
Ordförande + 6 ledamöter, 3 suppleanter vilket är maxantal 
enligt stadgarna.  

 
 
Beslut 

 

13. Val av ordförande, ledamöter och suppleanter i styrelsen.  
Ove Ringsby valdes till ordförande på ett år till. Margareta 
Karlsson valdes på två år till. Emma Andersson, Lisa Pettersson, 
Caisa Diits och Anders Sahlström sitter kvar ett år till. Christer 
Green valde att avgå som styrelseledamot. Martin Henningsson 
valdes in på två år som ny styrelseledamot. Tre nya suppleanter 
valdes: Christian Johansson, Linda Fahlqvist och Håkan Palm, 
alla på ett år vardera.  

 
Beslut 
 

 
 
 

14. Val av revisorer och eventuella revisorssuppleanter.  
Lena Gunnarsson aviserade att hon avgår som revisor, 
positionen är för närvarande vakant. Styrelsen fick i uppdrag av 
stämman att ta fram förslag på en ny revisor under året. 

 
 
Beslut 

 

15. Val av valberedning och sammankallande.  
Evalena Öman valdes som fortsatt valberedare och 
sammankallande. Malin Ringsby föreslogs som valberedare och 
valdes av stämman.  

 
 
Beslut 

 

16. Övriga ärenden:  
Förslag på arrangemang kom in: Föreläsning med Johan 
Månsson och Emelie Thim från Götene kommun om 
enkronastomterna som fick enorm uppmärksamhet i hela 
världen – Lena kan vara behjälplig med kontakt.  
 
Ove informerade om arrangemanget Bakgårdslive den 14/6 och 
att alla gärna får dela information om detta till vänner och 
bekanta. Informerade även om en kommande föreställning för 
vuxna i höst.  
 
Vidare informerades om att vi har en trädgård på baksidan där 
det finns möjlighet att odla och vi har gått ut med information 
att vi gärna ser att medlemmar går ihop och odlar området 
tillsammans. En intresseanmälan har inkommit. 
 

 
 
 
Info 
 
 
Info 
 
 
 
 
 
Info 
 
 
 
 

 



En arbetsgrupp som vill arbeta med barnkultur i huset 
efterlyses. Styrelsen vill få ihop 3-4 engagerade medlemmar 
som vill vara med och arrangera olika typer av evenemang för 
barn och unga. 

 
Önskemål om ett samarbete kring föreläsning om 
textilåtervinning, en verkstad där man får lära sig att lappa och 
laga kläder, föreningen kan vara med och arrangera en 
klädbytardag samtidigt. Inriktning yngre barnfamiljer, men alla 
kan vara med. Förslag på datum: söndag 7/9 

 
Önskemål om fler studiecirklar kring krisberedskap, eventuellt i 
samarbete med studieförbund, räddningstjänsten eller 
kommunen. Förslag att fråga Götene kommun om de vill 
”blockhyra” några dagar för den här typen av aktiviteter. Kurser i 
exempelvis krisberedskap men även barnaktiviteter skulle 
kunna vara ett alternativ. Götene kommun jobbar med levande 
landsbygd och det är stort fokus just nu, man vill få hit fler 
barnfamiljer och då kan den här typen av arrangemang bidra.  
 
Förslag att göra i ordning en ställplatsyta på gamla Folkets Hus-
tomten för att få in hyra därifrån. Ove informerade om att vi 
bestämt att ha ett möte med de som driver Falkängen om vad vi 
skulle kunna använda tomten till. Tidigare var Folkets Hus en 
viktig del av Falkängen då de ofta hyrde huset som 
konferensanläggning, till konstutställningar m.m.  
 
Önskemål framfördes om att årsmötesprotokollet ska läggas ut 
på hemsidan – det beslutade vi att göra. Även 
styrelseprotokollen kommer läggas ut där.  

Info 
 
 
 
 
Info 
 
 
 
 
 
 
Info 
 
 
 
 
 
 
 
 
Info 
 
 
 
 
 
 
Beslut 

Bilagor till protokollet: 
Bilaga 1: Röstlängd föreningsstämma 2025 
Bilaga 2: Kallelse till föreningsstämma 2025 
Bilaga 3: Dagordning föreningsstämma 2025 
Bilaga 4: Verksamhetsberättelse 2024 
Bilaga 5: Ekonomisk rapport per december 2024 
Bilaga 6: Revisionsberättelse 2024 

  

 

 

Ordförande, Ove Ringsby   Sekreterare, Emma Andersson 

 

___________________________________________ ______________________________________ 

 

Justerare, Anders Sahlström 

 

___________________________________________ 


